
Prolokólz posiedzenia Komisji Budżetowejz dnia 7 grudnia 2022

PROTOKÓŁZ POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETOWEJ

Dnia 7 grudnia 2022 roku o godzinie 17:00 w sali konferencyjnej |CDS w Łomiankach
zebrała się Komisja Budżetowa Rady Miejskiej w Łomiankach.

Obecnina posiedzeniu byli wszyscy członkowie Komisji Budżetowej
1. Radny Mateusz Krogulec
2. Radny Jerzy Serzysko
3, Radna Maria Zalewska

oraz:
Burmistrz Gminy Małgorzata Żebrowska Piotrak4

5. Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska
6. Barbara , mieszkaniec
7. Grzegorz” „ mieszkaniec
8. Anna

„ mieszkaniec
9. Michał Naftyński, radny

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej PrognozyFinansowej
Gminy Łomianki na lata 2023-2030.
Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023.
Omówienie opinii oraz wniosków pozostałych Komisji RadyMiejskiej w Łomiankach.
Sprawy różne.
Zamknięcie posiedzenia.
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Na prośbę Radnej Marii Zalewskiej zmieniono porządek obrad

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Sprawy różne - głos mieszkańców.
3. Omówienie opinii oraz wniosków pozostałych Komisji Rady Miejskiej w

Łomiankach
4. Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy

Finansowej Gminy Łomianki na lata 2023-2030.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Porządek przyjęto jednogłośnie.

Ad. 1. Otwarto posiedzenie.

Po ustaleniu porządku obrad Burmistrz Gminy oraz Skarbnik Gminy opuściły spotkanie za
wiedzą i zgodą członków Komisji o godzinie 17:15.

Ad. 2. Przewodniczący Komisji Budżetowej przekazał głos Mieszkańcom przybyłym na
spotkanie:

MATEUSZ KAZIMIERZ
KROGULEC

cy|Erze
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Barbara : oraz Grzegorz : :, mieszkaniec przedstawili Komisji
sprawę związaną z ulicą Brzósko. Mieszkańcy wyrazili obawy o zdjęciu z budżetu ich ulicy.
Ulica posiada kanalizację, gaz, prąd, ziemia jest oddana. Członkowie Komisji po
sprawdzeniu w projekcie budżetu planowanej inwestycji ul. Brzósko przekazali
Mieszkańcom, żeta ulica jest w planie budżetu na przyszły rok.

Anna
„
mieszkaniec. Sprawa ulicy Krokusa. Po zapoznaniu się z problemem

Mieszkanki, członkowie Komisji poprosili Mieszkankę, aby skierowała swoje pytania do
Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego. Dodatkowo Przewodniczący
Komisji przekazał Mieszkance swoje dane kontaktowewcelu dalszego kontaktu.

ad.3.

Komisja Budżetowa przystąpiła do opiniowania wniosków poszczególnych Komisji Stałych
RadyMiejskiej w Łomiankach:

Wnioski Komisji Społecznej:

Wniosek Radnego Marcina Etiennew sprawie zdjęcia środków z zadania inwestycyjnego
2015/44 "Budowa rynkumiejskiego wraz z Ratuszem”.

Opinia Komisji Budżetowej: 2 za, 1 wstrzymujący się.

Wniosek Radnej Joanny Zabłockiej Łudzień w sprawie wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe.

Opinia Komisji Budżetowej jednogłośnie za.

Wniosek Radnej Joanny Zabłockiej Łudzień w sprawie nagród dla nauczycieli.

Opinia Komisji jednogłośnie za.

Wniosek Radnej Agnieszki Zdunek w sprawie ulicy Żywicznej

Opinia Komisji Budżetowej: 2 za, 1 wstrzymujący się.

Wnioski Komisji Bezpieczeństwa:

Wnioski Radnego Michała Naftyńskiego - wpłynęły w trakcie posiedzenia Komisji
Budżetowej (pisownia oryginalna):

1. Wniosek o ułożenie inwestycji osiedlami i podsumowanie kwot wydatkowanych na
każde z osiedli.

2. Wniosek o określenie wskaźnika wyrażonegow złotówkach na posesję jeśli chodzi o
kosztdrogi. Jeśli gmina wydawała pieniądze na wykup gruntówto też to powinno
być uwzględnione w „koszcie” ulicy na posesję.

3. Wniosek o osobneprzedstawienie inwestycji na których jest kwota 1000 PLN oraz
uzasadnienie tych pozycji powołującsię na WPFi plan dalszych prac.
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4. Wniosek o rozbicie w dziale 720 - Informatyka planowanych wydatkówna 3 grupy:
a. zakup oprogramowania,
b. opłaty za licencje
c. zakup sprzętu komputerowego

5. Wniosek o określenie w uchwale budżetowejmierzalnych celów stawianych przed
Działem Promocjii określenie sposobu monitorowania realizacji tych celów. Jaki
zwrotz tej inwestycji przewiduje urząd? Jakie cele mają zostać osiągnięte? Kto ma
być odbiorcą promocji? Po co to robimy?

6. Wniosek o podanie w uchwale budżetowej jaki mamy wskaźnik dopłaty do subwencji
oświatowej? Ile budżet gminy dopłaca do każdej złotówkiotrzymanej w ramach
subwencji oświatowej.

7. Wnioseko osobne uzasadnienie do każdego remontu/budowy jeśli nie wynika on z

porządku opartego na użyteczności per mieszkaniec/posesja.

Stanowisko Komisji: Komisja Budżetowa uznała wnioski Radnego Michała Naftyńskiego za
zasadne. Wnioski należy uwzględnić w pracach nad projektem uchwały budżetowej.
Wnioskujemyo przygotowanie wyżej wymienionych materiałów na sesję budżetową.

Przyjęte głosami ZA: Jerzy Serzysko, WSTRZYMUJĄCY Maria Zalewska i Mateusz
Krogulec.Wtrakcie omawiania wniosków Komisji Bezpieczeństwa, Radny Michał Naftyński, na prośbę
Radnego Janusza Skoniecznego,w trakcie trwania Komisji Budżetowej przesłał wniosek
następującej treści (pisownia oryginalna):

Wniosek by Pani Skarbnik przygotowała na posiedzenie sesji budżetowej kwoty o jakie
zmienił się budżet w stosunku do pierwotnego planu z początku rokuwtakiej samej formie

jak "Tabele Nr 2 do Uchwał w sprawie zmian w uchwale budżetowej" regularnie
przygotowywanena sesje RM. Jeśli to nie jest możliwe,to proszę by Pani Skarbnik
przygotowała kwoly o jakie zmieniły się poszczególne działy i rozdziały od początku roku z
dokładnością do 50 tysięcy złotych. Mniejsze zmiany proszę pominąć.

Przewodniczący odmówił opiniowania ww wniosku ponieważ nie wpisuje się w porządek
obrad Komisji Budżetowej i wykracza jej kompetencje. Radny Naftyński dostał od Komisji
informację, że właściwą drogą postępowania powinno być złożenie projektu stanowiska
RadyMiejskieji przegłosowanie gona sesji

Wnioski Komisji Technicznej

Wnioski w sprawie Osiedla Buraków: Komisja Budżetowa uznaje wnioski za zasadne do
realizacji w trakcie roku budżetowego w miarę pojawiania się wolnych środków.

ad. 4.

Przed głosowaniem w sprawie projektu uchwały budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023,
Przewodniczący przeczytał opinie pozostałych Komisji Stałych w sprawie projektu uchwały
budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie budżetu na 2023 rok- opinia pozytywna,
Głosami za — 2; przeciw — 1; wstrzymały się -2.

Opinię Komisji Bezpieczeństwa. Komisja Bezpieczeństwa negatywnie zaopiniowała projekt
uchwały budżetowej. 0 głosów ZA, 1 głos PRZECIW, 2 głosy WSTRZYMUJĄCE.

Opinia Komisji Społecznej na tematbudżetu na rok 2022. 1 głos ZA, O głosów PRZECIW, 4
głosy WSTRZYMUJĄCE.

Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego wyraziła opinię pozytywną - 1 głos
ZA, 1 głos WSTRZYMUJĄCY SIĘ,

Komisja Techniczna nie zajęła stanowiska - 3 głosy wstrzymujące się.

Komisja Statutowa nie zajęła stanowiska- brak kworum,

Komisja Rewizyjna nie zajęła stanowiska - 1 ZA, 1 PRZECIW, 1 WSTRZYMUJĄCY SIĘ.
Po zapoznaniu się z opiniami pozostałych stałych Komisji Rady Miejskiej w Łomiankach,
Komisja Budżetowaprzystąpiła do głosowania:

GłosZA - (1), głos PRZECIW- (1), głos WSTRZYMUJĄCY SIĘ- (1).

Wniosek końcowy Komisji Budżetowej po zapoznaniu się z opiniami pozostałych stałych
Komisji Rady Miejskiej w Łomiankach:

Wniosek Końcowywsprawie projektu uchwały budżetowej Gminy Łomiankina rok
2023:

Komisja Budżetowa zapoznała się z wnioskamii opiniami poszczególnych Komisji Rady
Miejskiej w sprawie zaopiniowania projektu budżetu na 2023 fj

Komisja Społeczna - nie zajęła stanowiska
Komisja Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego - opinia pozytywna
Komisja Skarg i Wniosków - opinia pozytywna
Komisja Statutowa - nie zajęła stanowiska
Komisja Bezpieczeństwa - opinia negatywna
Komisja Rewizyjna - nie zajęła stanowiska
Komisja Techniczna - nie zajęła stanowiska

SonaeNa

Dodatkowo Komisje przesłały wnioski do budżetu, które Komisja Budżetowa zaopiniowała.
Wnioski stanowią załącznik do Wniosku Końcowegoi Komisja Budżetowa rekomenduje je
do pozytywnego rozpatrzenia przez Burmistrz Gminy w formie autopoprawki. Wniosek
Końcowybrzmi następująco:

Komisja Budżetowa po zapoznaniu się z powyższymi opiniami nie zajmuje stanowiska w
sprawie projektu uchwały budżetowej na 2023 rok.
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ad.5

Po zapoznaniu się z opiniami pozostałych stałych Komisji Rady Miejskiej w Łomiankach w
sprawie WPFna rok 2023 Komisja Budżetowa przystąpiła do głosowania projektu uchwały
dot. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomiankina lata 2023-2030:

Głos ZA (1), głos PRZECIW- (1), głos WSTRZYMUJĄCY SIĘ - (1).

Wniosek Końcowy - projekt uchwały dot. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Łomianki na lata 2023-2030:

Komisja Budżetowa zapoznała się z wnioskami i opiniami poszczególnych Komisji Rady
Miejskiej w sprawie zaopiniowania projektu budżetu na 2023tj:

8. Komisja Społeczna - nie zajęła stanowiska
9. Komisja Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego - opinia pozytywna
10. Komisja Skarg i Wniosków - opinia pozytywna
11. Komisja Statutowa - nie zajęła stanowiska
12. Komisja Bezpieczeństwa - opinia negatywna
13. Komisja Rewizyjna - nie zajęła stanowiska
14. Komisja Techniczna- nie zajęła stanowiska

Wniosek Końcowy brzmi następująco:

Komisja Budżetowa po zapoznaniu się z powyższymi opiniaminie zajmuje stanowiska w
sprawie projektu uchwały dot. zmian Wieloletniej PrognozyFinansowej Gminy Łomianki na
lata 2023-2030.

ad. 6.

O godzinie 19:00 zamknięto posiedzenie Komi:

Przewodniczący Komisji Budżetowej

Mad eu rzy -
Mateusz Krogulec


